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R O M Â N I A                                    

JUDEŢUL BACĂU 

MUNICIPIUL ONEŞTI 

CONSILIUL LOCAL  
Nr. 11917/21.02.2024 

 

PROCES – VERBAL 
 
 

Încheiat astăzi, 21 februarie 2024, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 

local al municipiului Oneşti, la care au răspuns prezent toți cei 21 consilieri locali în 

funcție. Ședința este declarată legal constituită.  

La apelul nominal făcut de președintele de ședință, d-na Pașcu Apăvăloaie Elena, 

desemnat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 323/18 decembrie 2023, au răspuns prezent 

toți cei 21 de consilieri locali în funcție, dintre care 12 consilieri locali prezenți în sala de 

ședințe (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache 

Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor Dumitru 

Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin și Zarzu Octavian Ciprian) și 09 

consilieri prin sistem online audio – video (Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana 

Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț, Dumitru 

Mihai și Moraru Marian Dorin), ședința fiind declarată legal constituită.  

  

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena - Cunoașteți proiectul ordinii 

de zi? Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, dau citire proiectului ordinii de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și completării Hotărârii nr. 55 

din 15 mai 2015 privind aprobarea Regulamentului de acordare a premiilor elevilor și 

cadrelor didactice din unitățile de învățământ din municipiul Onești, care obțin rezultate 

deosebite în activitatea desfășurată pe parcursul unui an școlar, cu modificările și 

completările ulterioare. 

            Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

 

 2. Probleme de interes local (Diverse).  
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena - Dacă sunt discuții la 

ordinea de zi? Dacă nu sunt discuții, supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 20 consilieri din totalul de 21 consilieri în funcție, lipsă fiind 

Dumitru Mihai. 

Pentru: 20 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 

Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț și Moraru Marian Dorin) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 
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D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena -  Se trece la primul punct de 

pe ordinea de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și completării Hotărârii nr. 55 

din 15 mai 2015 privind aprobarea Regulamentului de acordare a premiilor elevilor și 

cadrelor didactice din unitățile de învățământ din municipiul Onești, care obțin rezultate 

deosebite în activitatea desfășurată pe parcursul unui an școlar, cu modificările și 

completările ulterioare. 

            Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena - Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Agapi Alexandru Corneliu – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena - Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt discuții? 

 

Discuții: 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – După cum bine știți, acest proiect a 

demarat în anul 2013 cu premierea olimpicilor din 2012, din câte îmi amintesc. Este un 

proiect de suflet pe care l-am inițiat la acea  vreme, și care an de an a fost îmbunătățit. În 

urma constatărilor, au apărut între timp alte olimpiade, alte materii, de exemplu limba rusă 

care nu a fost prinsă în Regulament. Astăzi îmbunătățim acest Regulament. Împreună cu 

directorii instituțiilor de învățământ am stabilit data Galei Învățământului care va fi pe 14 

martie, la ora 10, la cinematograful Capitol. Profit de această ocazie pentru a vă invita să 

fiți prezenți, să-i aplăudăm la scenă deschisă. După cum știți, am discutat pe tema 

proiectului premierilor, în urmă cu o ședință, când am avut să modificăm Regulamentul, 

dar l-am retras întrucât nu puteam schimba regulile în timpul jocului. Legislația în acest an 

nu ne permite să acordăm premii pentru participare, ci doar pentru distincții. Între timp, așa 

cum am promis în acea ședință, am identificat sumele necesare din sponsorizări, pentru ca 

acești tineri meritoși să primească ceea ce merită. Atât ei, cât și cadrele didactice care i-au 

instruit vor primi premii așa cum scrie în Regulament. Profesorii vor primi jumătate din 

suma care i se acordă elevului. De asemenea, profesorii vor cumula premiile dacă au mai 

mulți elevi. Aceste premii extra, care nu vin din bugetul local ci din sponsorizări, se ridică 

la aproximativ 60.000 lei, bani care vor fi acoperiți, după cum v-am spus, din sponsorizări. 

Pe data de 15 a fost stabilită Gala Sportului Oneștean. De asemenea, vă invit să fiți alături 

de sportivii noștri, cei care aduc plus valoare comunității noastre și ne reprezintă atât de 

frumos la nivel chiar și mondial, care va avea loc în curând. Gala Sportului va avea loc la 
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ora 10, la cinematograful Capitol, pe data de 15 martie. Le mulțumesc sportivilor și elevilor 

pentru cinstea care o aduc comunității noastre și le urez succes în continuare. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Intervin cu o sugestie. 

Chiar dacă nu avem prins în Regulament acum, sper ca anii viitor sau în perioada imediat 

următoare, să reușim să facem o modificare, astfel încât, să putem premia și copiii care 

participă, dar și pe cei care au obținut distincții la concursurile școlare naționale și 

internaționale, pe lângă olimpiade. Urmează ca dumneavoastră să apreciați. Urmează ca la 

evenimentul pe care urmează să-l faceți pe data de 14 martie, în urma discuțiilor pe care le 

veți purta cu conducerile școlilor, să dăm câte o diplomă pentru participare la aceste 

competiții. Adică, și acei copii să se simtă bine, aplaudați, pentru că au depus totuși un 

efort, chiar dacă nu au luat premiile I, II și III. Cred că participarea este foarte importantă. 

Sunt și copii care au obținut distincții la concursuri naționale, de exemplu concursul „Ana 

Blandiana”, care este un concurs renumit la limba și literatura română. Cred că, în urma 

discuțiilor pe care le-ați purtat cu directorii, am putea face și câte o diplomă prin care să 

recunoaștem meritele acestor copii.  

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Am avut discuții pe care le-am purtat cu 

directorii pe această temă. Într-adevăr, la gimnazial, la anumite materii, nu au olimpiade, ci 

doar concursuri. La propunerea reprezentanților instituțiilor de învățământ, urmează să 

vedem care concursuri sunt echivalente olimpiadelor. Se fac foarte multe concursuri. Sunt 

zeci de concursuri. Sunt pe o materie șase, șapte, zece concursuri. Trebuie să vedem care 

este finanțat și care îi ține într-adevăr locul. De exemplu, știu de la fiica mea care merge la 

un concurs de biologie și care este, cumva, olimpiadă. Dar este concurs. Știu situația. O 

vom reglementa cât se poate de repede, pentru că la finalul anului, ne vom trezi în aceeași 

situație, când nu mai putem să-i premiem. Am avut o discuție cu reprezentații instituțiilor 

de învățământ și, imediat în perioada următoare, aștept propunerile din partea directorilor, 

să ne spună care este exact concursul care înlocuiește olimpiada. Nu putem înlocui 

olimpiada cu cinci concursuri.  

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Acelor copii să le dăm 

măcar o distincție și să-i aplăudăm.  

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Într-avevăr, normal ar fi fost să-i și 

premiem, dar am fost luați pe nepregătite. Dar o vom reglementa. De la an la an, am 

încercat să îmbunățim, să eliminăm erorile și să fie această premiere cât mai corect făcută 

și să acopere toți elevii merituoși.  

 

Dl. consilier local Bujor Dumitru Marcel – Am înțeles că suplimentarea premiilor 

se face prin anumite sponsorizări. Aș vrea ca, în numele Consiliului local, să mulțumim 

acelor sponsori. Poate, domnule Primar, ar fi bine să nominalizați unul, doi sponsori care 

au participat cu sume la aceste premieri.  

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Am să nominalizez unul. După ședința de 

Consiliu, probabil, a auzit de doleanța noastră, fiind vorba despre domnul Mihai Ilie, 

Panimon S.A. Iar al doilea, Nevila S.R.L. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Cred că sunt mulți oneșteni 

care ar fi vrut să contribuie la premierea copiilor cu rezultate excepționale. Este un lucru 

frumos și acești copii trebuie stimulați și trebuie apreciați pentru ceea ce fac. Știm că 
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Oneștiul dă rezultate și la olimpiadele naționale și la concursurile sportive. Încă avem cu ce 

ne mândri.  

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena - Dacă mai sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine 

este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 20 consilieri din totalul de 21 consilieri în funcție, lipsă fiind 

Cimpoeșu Gheorghe. 

Pentru: 20 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 

Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Popescu Carmen, Aanei Ileana, 

Orhean Ionuț, Dumitru Mihai și Moraru Marian Dorin) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena -  Se trece la punctul 2 de pe 

ordinea de zi: 

 2. Probleme de interes local (Diverse).  

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt discuții?                

Dacă nu, declar închise lucrările ședinței extraordinare de astăzi. 

 

 

 

 

  Preşedinte de şedinţă,                        Secretar general al municipiului, 
           Pașcu Apăvăloaie Elena                                     cons. jur. Daniel Spânu     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Întocmit, 

Compartiment Secretar General, 

cons. jur. Apostu Elena-Daniela 
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Prezentul dosar 

 

conţine un număr de _________ 

(_____________________) file 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

   Preşedinte de şedinţă,                        Secretar general al municipiului,                    
 Pașcu Apăvăloaie Elena                        cons. jur. Daniel Spânu     
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